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Til styret i Høgevarde velforening 

 

 

 

Forslag til sak på årsmøte vedrørende tilrettelegging av skiløyper ved 
Holmetjern og over Vardefjell 
 
Behandles i årsmøte 2016 punkt 4. på dagsorden «Innkomne årsmøteforslag.» 
 
Hei ! 
 
Ønsker at følgende tas opp som sak på årsmøtet: 
 
"Det har de siste årene vært en tendens til at skiløypene ved Holmetjern og over Vardefjell blir 
kjørt flere uker etter at Fyrrisjø-runden er klar. 
Hovedgrunnen til dette skyldes nok at løypemaskinen ikke kan kjøre her før bekkeløp fryser til". 
 
Årsmøtesaken jeg ønsker at vi tar opp til behandling blir at velforeningen legger press på 
Høgevarde AS om å sørge for at der bygges broer over bekkeløpene ved Holmetjern, slik at disse 
løypene kan kjøres samtidig med det andre løypenettet. 
- Alternativt at der blir arrangert dugnad for å få dette til. 
 
Mvh. 
Tormod Ølberg 
8396 
 
 
 


